
  

 

    Vážení spoluobčané ! 

 
Jako každoročně hodnotíme v prvním čtvrtletí, právě ukončenou  plesovou sezonu a jsem 

rád, že i ta letošní se dle mého názoru vydařila a snaha pořadatelů byla odměněna zájmem 

ze strany návštěvníků. Letošní zima nebyla v souhrnu nijak zvlášť tuhá ale o to delší a 

protože letošní Velikonoční svátky jsou již tento týden,  doufejme že právě ony jakožto 

svátky jara přinesou to pravé slunečné jarní počasí, na něž všichni netrpělivě čekáme. 

Právě ukončená zimní sezona údržby chodníků byla co do rozsahu mnohem větší než 

v uplynulých letech, protože  přibyly v loňském roce nově vybudované chodníky. Zde je na 

místě poděkování Všem kteří  se na zimní údržbě pravidelně podílí, zejména pak novým 

obyvatelům jež se aktivně zapojili do této činnosti. Všechny tímto zároveň zveme na  

sousedské posezení, které se bude konat v pátek 5. dubna. .a závěr si dovolím jeden drobný 

apel, který souvisí právě s nově zbudovanými chodníky. .ěkteří řidiči využívají ke zkrácení 

cesty přejezd přes chodník u zahrady čp. 14. Jestliže jsou nevhodné klimatické podmínky 

vypadá pak tento úsek tak jak právě teď vypadá a je pro chodce nebezpečný. Dovoluji si 

tedy touto cestou požádat řidiče aby zvážily jestli úspora cca 100 m  cesty stojí za to. Věřím 

že tomu všichni zodpovědní řidiči přizpůsobí své chování. Bezpečnost pěších uživatelů má 

pro nás prioritou a podle toho se bude zastupitelstvo rozhodovat v případě dalších 

nezbytných kroků.                  

             Starosta 

 
 
 
 

� některé body jednání  ze zastupitelstva obce ze dne 26.2. 2013 
 
- zastupitelstvo obce  schválilo rozpočet obce Řepeč na rok 2013. Rozpočet je koncipován 
jako vyrovnaný ve výši 5 008 000 Kč,- jak na straně příjmů, tak na straně výdajů. Některé 
vybrané příjmy : daňové příjmy 2 280 000 Kč,-, lesní hospodářství 1 810 000 Kč,-, stočné 
85 000 Kč,-, nájemné byty 165 000 Kč,-, poplatek za odpad 110 000 Kč,- 
některé vybrané výdaje : lesní hospodářství 1 197 000 Kč,-, silnice 1 323 000 Kč,-, chodníky 
402 000 Kč,-, veřejné osvětlení 120 000 Kč,-, likvidace odpadů 240 000 Kč,-, veřejná zeleň 
111 000 Kč,-činnost místní správy 425 000 Kč,-, zastupitelstvo obce 395 000 Kč,- DPH 
200 000 Kč,- 
 
 Zastupitelstvo obce  schválilo Mandátní smlouvy se společností GPL invest  na realizaci 
výběrového řízení a administraci žádosti o dotace na investiční akci ,,Vybudování ČOV 
v obci Řepeč“. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce podpisem smluv. V letošním roce 
předpokládáme, že proběhne výběrové řízení na dodavatele stavby a získáme příslib dotace od 
Ministerstva zemědělství. Protože tato zakázka je co do objemu vydaných finančních 
prostředků největší v novodobé historii obce bude pro nás administrativu zpracovávat výše 
uvedená firma GPL invest., doposud jsme si veškeré  dotační programy administrovaly sami, 
což je ta nejlevnější varianta, v tomto případě jsme se právě vzhledem vysoké investiční 
náročnosti celé akce rozhodli pro externí firmu. Její výběr byl dán na doporučení od starostů 
obcí,  pro které  již tato firma specializující se na vodohospodářská zařízení pracovala  a které 
byly veskrze kladné. Vlastní stavební práce nezačnou tedy dříve než v roce 2014.      
 



Zastupitelstvo obce   schválilo Vnitřní směrnici č. 1/2013 pro evidenci veřejných zakázek a 
zadávání veřejných zakázek malého rozsahu obcí Řepeč.   
 
Zastupitelstvo obce   schválilo návrh zápisu do kroniky za rok 2012. 
 
Zastupitelstvo obce jednomyslně zamítlo prodej akcií České spořitelny. 
 
 
Zastupitelstvo obce rozhodlo o tom, že na základě zaslaných cenových nabídek na zhotovení 
stavby ,, vybudování nových chodníků v obci Řepeč „  bude jako první jednáno o smlouvě o 
dílo s  firmou SMM ( Služby Města Milevska ) která nabídla cenu 255 320 Kč,-, další 
nabídky: Strabag ve výši 412 628 Kč,-, Heron ve výši 335 998 Kč,-, PL Beko ve výši 458 468 
Kč, a Chališ ve výši 389 400 Kč,-. ( všechny ceny jsou bez DPH ) 
 
Zastupitelstvo obce  zamítlo návrh na změnu vytápění v místním hostinci . 
 
 Zastupitelstvo obce  schválilo uzavření dohod o poskytnutí neinvestičního  příspěvku pro 
Zájmové organizace  : MS Řepeč ve výši 20 000 Kč,-, ČSŽ ve výši 20 000 Kč,-, SCHPH 
Řepeč ve výši 20 000 Kč,-, SDH Řepeč ve výši 20 000 Kč,- FK Řepeč - Opařany ve výši 
35 000 Kč,-  
 
Zastupitelstvo obce  schválilo návrh na odpis nedobytných pohledávek ve výši 5 672 Kč,-  
 
Zastupitelstvo obce odmítlo návrh na odkup nemovitosti od  p. Hrona. – o stanovisko k celé 
problematice jsem požádali několik právníků, žádná z uvažovaných variant  však nedává 
právní jistotu, že její výsledek nebude moci být v budoucnu zpochybněn .  

  
 

 
 
 
 

� některá problematika podrobně 

 
V této části bychom se chtěli věnovat odpovědím na podněty a dotazy od občanů, které 
během uplynulého období zodpovídali jednotlivcům členové zastupitelstva, tak aby se tyto 
informace dostaly k co neširšímu okruhu obyvatel. 
 

1. Dřevo u rybníka ,,Trávnický „ – na podnět ze strany MS vydal v loňském roce Obecní 
úřad rozhodnutí o kácení dřevin rostoucích mimo les, informoval o této skutečnosti 
vlastníka vodní plochy, kterým je Panství Bechyně. Pozemky, na nichž je prováděno 
kácení jsou ve vlastnictví obce, kácení prováděli pracovníci v lesním hospodářství pod 
dozorem odborného lesního hospodáře. Vytěžené dřevo bylo zčásti použito pro spolky 
jako příspěvky do tomboly v plesové sezoně, zbytek bude za cenu nákladů nabídnut 
veřejnosti jako palivo. Likvidace odpadního dřeva je stejně jako při mýtní těžbě 
k dispozici veřejnosti zdarma, po předchozí dohodě s odborným lesním hospodářem. 
Kácení v této lokalitě bude pokračovat i v dalších letech, kdo tedy bude mít zájem o 
palivo po provedené těžbě, může se v předstihu obrátit na Obecní úřad, nebo přímo na 
ing. Hořejšího. 

 



2. Provozní náklady pohostinství, prodejna. Nájemci v prodejně potravin a 
v pohostinství, hradí obci čtvrtletně nájemné, jehož výše se zvýšila jednorázově o 
DPH ( aktuálně 21 % ). Výši nájemného v těchto provozovnách je spíše symbolická, a 
o jeho navyšování zastupitelstvo zatím nejednalo, protože fungování těchto zařízení 
považujeme za veřejný zájem. Provozní náklady tj. topení a elektrická energie je 
v obou zařízeních plně hrazena nájemci. V hostinci hradí Obecní úřad elektrickou 
energii ze sálu a zadních WC. 
 
 

3. Zimní údržba  - zimní údržba komunikací ( prohrnování, posyp ) je již dlouhá léta 
zajišťován ZD  Opařany. Nejfrekventovanější a nejvíce využívanou komunikací ve 
správě obce je spojnice do Opařan. I  podle plánu zimní údržby je tedy tato cesta  
vedena jako první v pořadí údržby.  Nejkritičtějším místem je zde bezpochyby úsek 
od čp. 1 k potoku, který je odvrácen od slunečních paprsků a jakmile se  ujede vrstva 
sněhu dříve než projede pluh ( a tomu nejsme schopni zabránit ) , vyžaduje jízda 
v tomto úseku vysokou míru obezřetnosti. Situaci by pomohlo použití chemického 
posypu, ale vzhledem k ochraně spodních  vod jako jediného zdroje pitné vody pro 
obyvatele,  zůstává tato možnost v oblasti teorie.  

  
 

 
 
 

 
� Odpady 

 
- Ještě jednou k odpadům. V obci se v devadesátých letech používal takzvaný známkový 
systém, který byl jistě nespravedlivější k původcům odpadu, protože se hradila pouze částka 
za skutečně vyvezený odpad. Bohužel se začaly objevovat případy, kdy některé nemovitosti 
podle počtu odebraných známek vpodstatě žádný odpad neprodukovaly  a kolem obce se 
objevovaly černé skládky, které pak likvidovala obec a myslivci při dnes již tradičních jarních 
brigádách. Tak jak se zavedla paušální platba  za hlavu či nemovitost  a se zahájením provozu 
sběrného dvora se množství těchto ,,úložišť „ začalo snižovat a dnes se při jarním úklidu 
posbírá méně než čtvrtina množství odpadu,   oproti tomu co se  v katastru obce posbíralo 
před 10-15 lety a to většina ho pochází z okolí hlavní silnice I/29. Toto je jistě hlavním 
kladem tohoto systému. V minulém Zpravodaji jsme se zabývaly propočtem ceny, která bude 
v letošním roce vybírána od poplatníků. Dnes Vám pro doplnění informací nabízíme srovnání 
produkovaného množství odpadů v delším časovém horizontu  s návazností   na vývoj výše 
vybíraného poplatku.    V roce 2012 bylo z obce v celkovém součtu odvezeno 96 t odpadů, 
což v podstatě znamená, že každá nemovitost vyprodukuje průměrně 1 tunu odpadu ročně. 
Pro srovnání v roce 2007 což je pouhých 5 let zpátky se z obce odvezlo 71.5 t odpadu a 
v letním období se svážel odpad pouze 1 x měsíčně. Poplatek za likvidaci odpadu činil v roce 
2008  290 Kč,- na jednoho trvale hlášeného obyvatele a rok,  od  roku 2009 pak  370 Kč,- na 
osobu a rok. Během těchto 5 let se tedy množství vyprodukovaného odpadu zvýšilo téměř o 
30% ,  přitom počet obyvatel vzrostl o 5 %. 
 

 

 
 



 
 

� obecní lesyobecní lesyobecní lesyobecní lesy    
    
 

Lesní hospodářství  v prvním čtvrtletí letošního roku vykazuje   na  příjmech za prodej dřeva  
1 156 157 Kč,- a na straně nákladů  481 263 Kč,- . Letošní počasí umožní novou výsadbu až  
v měsíci dubnu, protože dosud je půda promrzlá. 
 
 
 

� důležité upozornění 

 
Český svaz žen pořádá v 24.května 2013 zájezd do Prahy na muzikál ,, Robin Hood „. 
Zájemci se mohou přihlásit u paní Jany Stejskalové Řepeč čp. 73, nebo na  
tel. 607 814 688. 
 
 
Veřejná aukce palivového dřeva 
 
V sobotu 6.dubna 2013  v 10 hod. bude u rybníka Trávnický provedena veřejná aukce 
palivového dřeva. Vyvolávací cena za 1 m3 byla stanovena na 360 Kč,- vč. DPH. Cenu je 
nutno uhradit v hotovosti  na místě. 
 
 
 

� Termíny svozu komunálního odpadu – léto 2013 

 

2.4. / 16.4. / 30.4. / 
!Pozor změna ! 

 V souvislosti se změnou firmy likvidující komunální odpad 

v obci od měsíce května 2013, bude změněn svozový den. 

Počínaje datem 16.května 2013, bude novým dnem svozu 

komunálního odpadu čtvrtek. 

 

16.5. / 30.5. / 13.6. / 27.6. / 11.7. / 25.7. / 8.8. / 22.8. / 

5.9. / 19.9.2013 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
Z historie -  rok 1984 

 
�a začátku ledna napadl sníh a teploty se pohybovaly okolo – 10 st. Celsia. V půli ledna pak 
přišla obleva, sníh zmizel a pršelo. I únor byl proměnlivý téměř bez mrazů a beze sněhu. 
V březnu bylo sucho jen s mírnými mrazíky , takže v posledním březnovém týdnu se již začalo 
se setím jařin. �a počátku dubna napadl dvakrát mokrý sníh. Květen i červen byly chladné 
nebylo mnoho slunných dnů, takže se špatně sklízela sena. I začátek července propršel, teplé 
letní dny přišly od 6. července trvaly však pouze pár dnů. 12. července po desáté hodině 
večerní se přehnala přes naši obec velká bouře  vítr, liják, kroupy – některé jak vlašské 
ořechy. Veškerá úroda byla silně poničena. Teplé počasí se vrátilo až na konci července. 
Poslední týden v červenci se sklízí ozimý ječmen. Teprve srpen přinesl pěkné dny. Září však již 
opět bylo deštivé což komplikovalo dokončení žní i dobývání brambor. Počasí se ustálilo 
teprve v polovině října, ráno jsou mlhy, přese den polojasno a sucho. I listopad byl suchý což 
umožnilo dokončit všechny polní práce. V prosinci bylo chladno, sněhu málo. 
Úmrtí : Anna Máchalová, Antonie Hořejší čp. 13, Alžběta Petráňová, Jan Kosobud čp. 23, 
Jan Kosobud čp. 10. 
Svatby: Hana Haškovcová ze Řepče a Miroslav Kratochvíl z Tábora / Libuše Šedá ze Řepče a 
Jiří Maršík z Tábora / Antonín Šedý ze Řepče a Jaroslava Koblová z Tábora. 
�arodily se : Martin Klicman, Žaneta Hořejší, Jaroslav Hrala 
Rozvedli se: Milan a Vlasta Domínovi z Kášovic.  
V Oltyni se předělával kravín a mléčnice. V Kášovicích byla vytrhány ovocné stromyv 
zahradě i v alejích. Ze zahrad byly odstraněny staré dřevěné kurníky, zvětšila se tak plocha 
která se dá obdělávat stroji. Ponechány zůstaly pouze staleté duby přede dvorem a na hrázi 
rybníka které tvoří dominantu kolem dvora v Kášovicích. 
V lednu pořádají požárníci tradiční ples s tombolu, v únoru pak měly maškarní ples ženy a jak 
o každoročně byl i maškarní bál dětí. 
TJ v Řepči, která pořádá během roku několik tanečních zábav je nejaktivnější organizací 
v Řepči, pořádá pro ženy každoročně oslavu MDŽ v kulturním domě v Řepči s tancem a 
pohoštěním. 12 .června pořádala TJ na hřišti Dětský den se spoustou soutěží. 
Tradiční pouť byla 3. června, hráli Doudlebáci. ČSŽ pořádal v červnu zájezd autobusem TJ 
do Týna nad Vltavou na divadelní hru Strakonický dudák, která se hrála na novém otáčivém 
hledišti a zájezd dětí s rodiči do ZOO v Praze. 
Výroční členská schůze JZD se konala v únoru v kulturním domě v Bechyni, po úpravě 
kravína v Oltyni byl v červenci slavnostně uznán chov jako šlechtitelský. V listopadu bylo 
v Řepči předvádění krav a jalovic za šlechtitelských chovů z celého táborského okresu. 
V červenci pořádalo JZD Opařany soutěž mezi traktoristy, na prvních  místech se umístili i 
dva mladí traktoristé za Řepče Jiří Stejskal a Jan Vrchota. V červnu proběhlo každoroční 
hodnocení všech pracovišť v JZD v živočišné i rostlinné výrobě, v kancelářích a dílnách. Ze 
Řepče se na prvním místě umístili: drůbežárna Kášovice, teletník  a kanceláře v Řepči. 
V listopadu se prvotelce ve Křídě narodilo první   tele z úspěšného přenosu embryí a o týden 
později další. Dárkyně byla v obou případech ze šlechtitelského chovu v Řepči.       


